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1. Mötesordförande. Till mötesordförande valdes Bengt Bengtsson

2. Mötessekreterare. Till mötessekreterare valdes Tommy Hultberg
3. Protokolljusterare. Till protokolljusterare valdes Christina Andersson och Birgitta Juås

4. Dagordning. Dagordningen fastställdes

5. Röstlängd. Röstlängden fastställdes
5. Årsmötet utlyst i behörig ordning. Mötet fann att årsmötet var utlyst i behörig ordning

7. Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiberättelse Styrelsens verksamhetsberättelse och

ekonomiberättelse lades med ett godkännande till handlingarna .

8. Revisorberättelse. Revisorernas berättelse lades med ett godkännande till handlingarna

9. Ansvarsfrihet. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet
10. Bestut om medlemsavgift. Medlemsavgiften bestämdes till 40 kr + moms per månad eller 600 Kr

per år som även varit avgiften i fjol. Således lämnas den oförändrad.
11. Arvoden och ersättningar. Efter att valberedningen undersökt vilka arvoden fiberföreningarna i

Högerud/Dalen och Brunskog diskuterades det om vi också skulle inför ett arvode. Efter

diskussionen föreslogs att vår förening skulle ha samma förslag till arvode som tillämpas i

Högerud/Dalen, vilket innebär att styrelsen får i uppdrag att fordela ett arvode på 50000 kronor

inom styrelsen för år 2020 samt att kostnad och reseersättningar skall utgå som tidigare. Mötet
beslöt enligt förslaget.

12. Valberedningen. Följande valtill styrelseför 2020 gjordes efter valberedningens förslag

Ordförande Claes Pettersson är 2O2O

Ledamöter Barbro Stomberg år 20L9 -2020
Björn Eriksson år 20L9 -2O2O

Tommy Hultberg år 2019 -2020
Per-Arne Andersson är 2020-2021
Hemrik Stomberg är 202O -202L
Jonas Karlsson år 2O2O -202L

Ersättare Roger Blunck är 2A2O

StefanTurk - Castille år 2O2O

Lars Hjalmarsson år 2O2O

Revisorer

Ersättare

Anette Sörenssen

Kjell-Erik Åsberg
Katarina Ekwall

är 2Ot9 -2020
är 2O2O -2A21,
är 2O2O

Valberedning 3 ledamöter varav en sammankallande har utsetts av årsmötet för år

2020
Roland Eriksson

Bengt Bengtsson
Christina Michelsen samankallande

L3. lnformation från styrelsen. Kassören lämnade en rapport om det ekonomiska läget vilket innebär

att vi dagsläget har ca 1,5 miljoner i kassan och väntar intäkter resten av året så vi vid årsskiftet
gåt över 2 miljoner.
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Comhem avtalet upphör den sista september och redan nu uppmanas medlemmarna att söka ny

leverantör enär föreningen kommer inte att tillskapa något nytt gruppavtal. Detta för att det inte

är någon leverantör som är villig att tillskapa ett sådant avtal.

Styrelsen har påbörjat ett arbete som skall leda till att vi kommer söka ledningsrätt via

lantmäteriet. Detta innebär ett större skydd för fibernätet och att vi inte behöver skriva nya avtal

vid byte av fastighetsägare. Kostnaden för arbetet med ledningsrätt beräknas till ca 500 000

kronor. Detta arbete görs i samarbete mellan Arvika kommunnät, Brunskogs fiber,
Högeruds/Dalens fiber och oss.

Årsmötet diskuterade arbetet och ställde sig bakom styrelsens arbete.

Länsstyrelsen har godkänt vår redovisning av arbetet med att bygga fiber.nät i Glava Arbetet med

att redovisa till länsstyrelsen har varit omfattande , 400-500 sidors material har redovisats. 5960

000 kronor utbetalats till föreni ngen,frå n Lä nsstyrelsen.

En diskussion har påbörjats om en avsiktsförklaring med Arvika kommunnät om att de skall ha

förtur att köpa nätet vid en eventuell försäljning efter 5 år. Mötet diskuterade avsiktsförklaringen
och det framfördes att eventuell försäljning Inte bör innebära ökade kostnader för medlemmarna.

När vi byggde fibernätet beslöt vi att avskriva medieomvandlare m.m. på 5 åt vilket skulle vara

den beräknade livslängden. Det verkar som medieomvandlare och övrig utrustning har en längre

livslängd än 5 år vilket är positivt då det innebär att vi kan vänta med att reinvestera enligt planen.

Kostnaden är drygt 600 000 kronor för hela reinvesteringen.

Redundanser kommer från Årjäng Arvika och Säffle inom snar framtid- Vi kommer därmed att
avlutat vår inkoppling till Svenska kraftnät i Tjärnbacka som under tid givit oss ett fungerande
fibernät.

14. Motioner. lnga motioner har inkommit
15. Övriga punkter. Nya medlemmar. 4 nya medlemmar har anmält intresse att vara medlemmar i

Glava fiber och skall nu "grävas in i föreningen".
15. Avslutande av mötet. Ordförande Bengt Bengtsson avslutade mötet och tackade alla deltagare av

Mötessekreterare
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Birgitta Juås I

Justerare

Christina Andersson
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De ltaga rl i sta/Röst lä ngd

Claes Pettersson
Emilio lnversinl
§tefan CaSille
Bengt Bengtsson
Kiell-Erik Åsberg
Lars Karlsson
lngmar Germundsson
Christina Michelssen
Birgitta Juås
Christina Andersson
Gunne! Johannesson

§uneJohannesson
Osacar Michelsson
LArS HÖöK

Maria §vahn
Pär.Arne Andersson

Årsmöte
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